



澳門大學研究生會  
Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau  
University of Macau Postgraduate Association

澳門大學研究生會  
第3/2019 號選舉委員會通告

## 第十四屆澳門大學研究生會領導機關選舉投票日及選票核算

根據《澳門大學研究生會章程》第四章關於選舉之規定，選舉形式為組閣形式選舉，並以直接及不記名投票形式進行，選舉結果必須對外公佈，以及根據澳門大學研究生會選舉委員會第1/2019號之安排，第十四屆澳門大學研究生會領導機關選舉將於4月25日及4月26日接受澳門大學全體研究生投票，並於4月26日晚進行選票核算及公佈結果。相關信息如下：

投票日期及地點：

4月25日 10:00-19:30 E4（食通天門口）& 研究生宿舍S3-C3；

4月26日 10:00-19:30 S8-G層 & 研究生宿舍S3-C3；

選票核算日期及地點：

4月26日 20:00 澳門大學學生活動中心（E31）SAC-MEETINGROOM

歡迎全體研究生參與投票。特此通告。

澳門大學研究生會選舉委員會

主席



曾未玲

二〇一九年四月二十三日



## 澳門大學研究生會

Associação de Pós-graduação da Universidade de Macau  
University of Macau Postgraduate Association

University of Macau Postgraduate Association  
Notice for Election Committee No. 3/2019

### **Voting Day and Ballot Accounting of Leader Election of 14th UMPA**

According to electoral provisions in Chapter 4 of the UMPA Constitution, the election will be conducted in the form of a cabinet, with anonymous ballots in a direct way. The result of election will be publicized. According to the No.1/2019 notice of Election Committee of UMPA, voting for leader election of 14th UMPA will be held on April 25<sup>th</sup> and 26<sup>th</sup>. The result of voting will be counted and publicized in the evening on April 26<sup>th</sup>. More relative information follows:

Voting time and venue:

10:00-19:30, April 25<sup>th</sup> E4 (Near the entrance of Food Paradise) And PGH-S3-C3

10:00-19:30, April 26<sup>th</sup> S8 And PGH-S3-C3

Ballot Accounting time and venue:

20:00, April 26<sup>th</sup> SAC-MEETING ROOM, Students Activities Center (E31)

Welcome to vote.

President of the Election committee of UMPA



ZENG Weiling  
23/04/2019